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Dotyczy: Potencjalnej relokacji migrantów w Gliwicach. 

 

 

Szanowna Pani Prezydent, 

 

W dniu 6 czerwca br. Telewizja „Republika” ujawniła pismo Podlaskiego Urzędu Wojewódzkiego w 

Białymstoku kierowane do między innymi burmistrzów i prezydentów miast tego regionu, w którym 

Wojewoda Podlaski prosi o wskazanie „miejsc/obiektów możliwych do wykorzystania przy masowym 

napływie cudzoziemców na terytorium RP, innych niż objętych pomocą na podstawie ustawy z dnia 12 

marca 2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy (…). Pismo to zostało datowane na dzień 14 maja br.  

 

W związku z powyższym zwracamy się z prośbą o odpowiedź na poniższe pytania: 

1) Czy tego rodzaju pismo wpłynęło również do Miasta Gliwice od Śląskiego Urzędu 

Wojewódzkiego, bądź innej jednostki rządowej czy też samorządowej? 

2) Jeśli tak uprzejmie prosimy o przekazanie kopii pism wraz z odpowiedziami. 

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Tomasz Tylutko 

Łukasz Chmielewski 

Marcin Prokop 
 


